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PARTICIPAR EN L'ASSEMBLEA NO ËS CAP CASAMENT 

Sembla que al^ns cristians s'han espantat amb els treballs de 
l'Assemblea diocesana. A l'hora d'inscriure's molts están indec^ 
sos, com si tinguèssin por de comprometre's a fer més coses. Com 
si això hagués de durar tota la vida. Com si es tractés d'un tre-
ball dificil que només està a l'abast de la gent d'estudis. 

Precisament aquesta setmana el Dr.Jubany ha adreçat una carta 
als capellans en la qual demana que animem a tothom a participar 
i que mirem de deixar ben dar que els treballs de l'Assemblea 
Diocesana no pretenen convocar els grups de sempre, solament. Que 
tothom s'hi senti invitât i especialment els joves, diu el Dr.Ju-
bany. 

Recordem que es convida a fer un treball que comporta només -
tres o quatre reunions, i que ha d'estar enllestit pel maig. Les 
reunions les farà cada grup a l'hora i al Hoc que més convingui 
als seus components. 

Podeu apuntar-vos per xm sol tema dels vuit proposats. Preneu 
contacte amb els coordinadors o directament amb la parroquia. El 
temps d'inscripció s'ha allargat fins el quinze de febrer, però 
no espereu a darrera hora. 
LA MES GRAN ALEGRIA DEL MESTRE RUERA 

"La més gran alegria que em podríeu donar es fer que pogués 
passar els darrers anys de la vida tocant l'orgue" deia el mestre 
Ruera fa cosa de quinze dies. Estàvem parlant del projecte antic 
de canviar d'emplaçament l'orgue de tubs, de forma que es pugui 
tocar des de la nau de l'església, prop de l'aitar. 

S'han estudiat les possibilitats i s'ha trobat una solució que 
sembla satisfactoria: col.locar l'orgue en el roseto cec de sobre 5 
1'entrada al Santxssim i la consola aproximadament on ara hi ha 
1 'electronic. Els treballs ja estan en marxa: s'ha desmuntat l'o£ e . 
gue i s'ha tractat la fusta per eliminar els corcs. Ara vindrà la ^ 
feina de trasllat i la nova instai.lacio. s. 

Aquest esforç ha de contribuir a dignificar el culte amb \ina 
millor utilitzaciô d'allô de quë disposa la comunitat. Aquesta se_ 
rà, al mateix temps, la més gran alegria del Sr.Ruera. Que bé se ^ 
la mereix. Esperem que la millora trobarà bona acollida. 
TENIM UN CANCELL "PERILLOS" 

ËS de suposar que les portes del carrer i les del cancell varen 
ser construïdes com a provisionals, perqué aquesta entrada lateral ^ 
no és el portal de l'església. Però mentre no s'obre el portal nou, ® 
les portes velles entrebanquen i fan caure sobretot les persones ^ 
grans. Per aixô hem decidit reformar una mica les del cancell sen-
se massa pretensions estêtiques, és ciar. Però no volem que caigui 
ningú més. Després mirarem de reformar de la mateixa manera des del 
carrer. 
FESTA ANUAL DE LA FRATERNITAT DE LOURDES 

En vistes a la celebració de la festa de la fraternitat de la Ma 
re de Déu de Lourdes que es prepara per al 17 de febrer, demanem a 
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